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Zápis z jednání finančního výboru 18. 5.  2022 
            které proběhlo v zasedací místnosti MěÚ v době  17:00 až 18:40 hod. 
 
Přítomni:  T. Barczi, J. Bendl, P. Mervart, L. Tintěra 
Omluveni:  M. Filinger, K. Holubová 
 
Hosté:  D. Dvořák 
 
 
Body k projednání: 

Rozpočtové opatření č. 2/2022 
FIN 4/2022 
Dotace pro PH 
Různé 
 
RO č. 2/2022 

U návrhu rozpočtového opatření se členové FV zabírali nejvýznamnějšími 
položkami s nejvyššími částkami. Jednalo se hlavně o Pol. 1122 Příjmy z DPPO, 
kdy poplatníkem je obec, § 5311 Bezpečnost a veřejný pořádek – 
předpokládané příjmy z pokut a jejich využití pro zvýšení odbornosti strážníků 
MP a opravy a údržbu. Ve výdajové části se jednotliví členové zajímali hlavně 
o § 2321 Odvádění a čištění odpadních vod – kam byla převedena částka 
1.240.000,- na mzdové prostředky zaměstnanců ČOV a otázkou je, pokud byla tato 
částka převedena z jiných paragrafů, proč se zde neprojevil žádný pokles. Dále 
byly diskutovány § 3429 Ostatní zájmová činnost a § 3613 Nebytové 
hospodářství související s rekonstrukcí budovy bývalého městského úřadu 
a náklady na nově zřízený Klub volného času. § 3745 Péče o zeleň – související 
s budováním nového parku Pod Starou poštou. FV doporučuje jeho schválení. 

FIN 4/2022 

Členové FV se seznámili s vyhodnocením finančního plnění rozpočtu k datu 
30.4.2022, které požadovali pro svá jednání, aby měli přehled o aktuálním stavu 
vývoje hospodaření města. Konstatovali, že v první třetině roku docházelo 
k očekávanému plnění příjmové části a odpovídajícímu poměru čerpání ve 
výdajové části rozpočtu. FV upozorňuje na výrazně vyšší čerpání u položek 5153, 
5154 a 5156 energie a čerpání PHM. 

Dotace pro PH 

FV se zabýval dotací poskytnutou PH ve výši 40.000,- na uspořádání oslav konce 
II. sv. války, kterou schválila rada svým usnesením č. 17 ze dne 2.5.2022. Důvodem 
bylo, že stejná akce je součástí žádosti soutěže Obec přátelská rodině/seniorům, 
do které se město letos přihlásilo a součástí této žádosti je i Smlouva o realizaci 
aktivit soutěže s PH ze dne 28.4.2022, kde je v článku III. uvedeno, že k realizaci 
aktivit bude docházet pouze v případě, že bude rozhodnuto o přidělení dotace 
městu. FV proto na základě právního rozboru od advokátní kanceláře KVB 
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doporučuje, aby na tuto akci město uzavřelo standardní smlouvu na dotaci 
od města (s upozorněním, že prostředky PH vrátí, pokud bude získána soutěžní 
dotace z MPSV). V případě, že město nezíská prostředky z této soutěže bude akce 
oslav konce II. světové války hrazena městem.      

 
Různé 

FV doporučuje vedení města zabývat se po poradě s hlavní účetní případným 
personálním posílením tohoto oddělení vzhledem k jeho zásadní důležitosti pro 
hospodaření města. 
 
Někteří členové FV upozorňují na prověření systému spínání a vypínání VO 
ve městě vzhledem k tomu, že některé lampy svítí i v době, kdy je ještě dostatečné 
světlo a vzhledem k extrémním cenám el. energie jde o zbytečné výdaje. 
 
 
 
Zapsal: Jiří Bendl 
 
 
 
 
 
 
 
 


